

July 2021

DECLARATION TO THE REACH AND THE ROHS III REGULATION

(Manufacturer's Certificate)

The European Union Regulation REACH 1907/2006 aims to regulate and limit the use of worrying chemicals. Manufacturers have to register hazardous substances according to the published candidate list by ECHA (SVHC list) when their products contain concentrations more than 0.1% or when they use or produce more than 1 ton of the hazardous substance per year.

<https://echa.europa.eu/en/candidate-list-table>

The European Directive RoHS (RoHS III EC Directive 2015/863/EU) controls, besides the REACH Regulation specially the hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We, **Solidplex GmbH** as general importer Europe for injection molded cases and accessory products of the brand **SINORA** declare concerning the two directives that the products do not contain any hazardous substances in the reportable concentration.

Die EU-Chemikalienverordnung REACH 1907/2006 verfolgt das Ziel die Verwendung besorgniserregender chemischer Stoffe zu regulieren und einzudämmen. Dazu müssen Hersteller gefährliche Substanzen gemäß der von der ECHA veröffentlichten Kandidatenliste (SVHC-Liste) registrieren, wenn deren Erzeugnisse eine Konzentration größer 0,1% aufweisen oder wenn pro Jahr mehr als 1Tonne einer gefährlichen Substanz erzeugt oder verarbeitet wird.

<https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table>

Neben der REACH Verordnung regelt die EG-Richtlinie RoHS (RoHS III EG-Richtlinie 2015/863/EU) diese gefährlichen Substanzen speziell in Elektro- und Elektronikgeräten.

Wir, die **Solidplex GmbH** als Generalimporteur Europa für Spritzgusskoffer und Zubehörprodukte der Marke **SINORA** erklärt betreffend der beiden benannten Verordnungen, dass die Erzeugnisse keine der gefährlichen Stoffe in meldepflichtiger Konzentration enthalten.

Solidplex GmbH